
ZÁPIS z 11. jednání 
 

Výboru pro sport a volný čas konaného dne 22. 3. 2022 v 16:00 hod. 

Prezenčně v místnosti 136 

 

Přítomní členové výboru: Mgr. Petr Kubíček, Ing. Miloš Růžička, Petr Koukal, Martin 
Tománek, Ing. Radek Lacko, Stanislav Nekolný, MBA 

Omluveni: PharmDr. Petr Fifka, Mgr. Karel Hanzlík, Jiří Dohnal, Ing. Ladislav Kos 

Nepřítomni: PhDr. Ing. arch. Lenka Burgerová 

Hosté: Mgr. Markéta Holá, Bc. Zdeněk Hübner 

Zápis ověřil/a: Stanislav Nekolný, MBA 

Schválený program: 

 

 



K jednotlivým bodům programu: 

1.   Úvod  

Jednání zahájil v 16:20 předseda výboru Mgr. Petr Kubíček – přivítal přítomné členy 

výboru i hosty.  

Přítomno bylo 6 členů. Výbor je usnášeníschopný.  

Po celou dobu jednání chyběli PharmDr. Petr Fifka, Mgr. Karel Hanzlík, Jiří Dohnal, 

Ing. Ladislav Kos a PhDr. Ing. arch. Lenka Burgerová. 

Z jednání výboru je pořizována audionahrávka. 

 

2.   Schválení programu jednání, volba ověřovatele zápisu 

Předseda Výboru pro sport a volný čas ZHMP přednesl navrhovaný program, který 

byl členům výboru zaslán e-mailem společně s podklady. Jako ověřovatele zápisu 

navrhl pana Nekolného. Předseda výboru dále vysvětlil organizační detaily a vyzval 

členy výboru k hlasování o programu. 

Usnesení číslo T-VS-0089 

Výbor pro sport a volný čas ZHMP 

1. schvaluje 

navržený program jednání a ověřovatele, pana Stanislava Nekolného. 

Přijato jednomyslně, pro: 6, proti: 0, zdržel se: 0 

 

3. Zápis z 10. jednání Výboru pro sport a volný čas 

Předseda Kubíček otevřel rozpravu k tomuto bodu a vyzval výbor k uvedení 

případných připomínek či námitek vůči zápisu z 10. jednání výboru. Nikdo se 

nepřihlásil. 



Usnesení číslo T-VS-0090  

Výbor pro sport a volný čas ZHMP 

1. schvaluje 

zápis z 10. jednání Výboru pro sport a volný čas. 

Přijato jednomyslně, pro: 6, proti: 0, zdržel se: 0 

 

4. Projednání materiálu Z-10147 k návrhu na poskytnutí dotací 
v Programu podpory sportu a tělovýchovy v hlavním městě Praze 
pro rok 2022 

Předseda Kubíček uvedl, že materiál na grantové komisi v oblasti sportu prošel a byl 

doporučen ke schválení. Předseda otevřel diskuzi. Členové výboru pochválili práci 

komise a odboru. Pan Hübner popsal, jak vše probíhalo. V loňském roce bylo cílem 

se sejít se všemi sportovními svazy a projednat systém přerozdělování prostředků. 

Jde o matematický výpočet. Proběhla schůzka týkající se opatření Římská I a bylo 

třeba vyplnit dotazníkové šetření, v němž kluby a svazy potvrdily náklady a vyčíslily 

finanční náročnost vybavení sportovce. Tato sesbíraná data byla následně využita pro 

výpočet. Odbor si pečlivě ověřil údaje o členské základně a vysvětlil svazům a klubům, 

jak probíhá výpočet. Systém byl dle Hübnera všeobecně pochopen. Zpětná vazba byla 

pozitivní. Co se týká programu na podporu sportovních zařízení, vše zmapovali, 

přeměřili si plochy, ověřili si údaje a opět druhou stranu seznámili se způsobem 

výpočtu. Došlo také k navýšení alokace v opatření 3 o 50 %, takže zpětná vazba je 

pozitivní. Navýšení přijde vhod kvůli nárůstu cen energií. Kritické hlasy se zatím 

neobjevily. Systém rozdělování dotací je vyladěný. 

Pan Tománek pogratuloval, že se podařilo dosáhnout souladu.  

Předseda Kubíček se vzápětí zeptal, v jakém stavu se nachází program na zvýšené 

energie. Pan Hübner odvětil, že 7. 4. začne platit lhůta pro podání žádostí. Skončí 30. 

dubna. Množina je omezena na žadatele z programu 3, jejichž náklady na energie 

vzrostly o 50 %. 



Předseda Kubíček poděkoval, uzavřel diskuzi a vyzval členy k hlasování. 

Usnesení číslo T-VS-0091 

Výbor pro sport a volný čas ZHMP 

1. doporučuje 

poskytnutí účelových dotací na základě Programu podpory sportu a 

tělovýchovy v hlavním městě Praze pro rok 2022 ke schválení Zastupitelstvu 

HMP. 

Přijato jednomyslně, pro: 6, proti: 0, zdržel se: 0 

 

5. Informace k dalšímu postupu v rámci tvorby Zásobníku 
projektů v oblasti rozvoje sportovní infrastruktury v hl. m. 
Praze  

Předseda Kubíček uvedl, že zásobník je ve fázi rozpracovanosti, téměř všechny 

pražské městské části (MČ) reagovaly na výzvu Magistrátu HMP. Požadavky MČ 

vycházejí na 650 milionů Kč, současná alokace je ale ve výši 50 milionů Kč, takže 

bude ze strany HMP moci být podpořena jen část projektů. Zatím tedy jde jen o 

informační bod. 

 

Pan Hübner stav Zásobníku blíže upřesnil. Diskutovalo se omezení množiny projektů 

na priority č. 1, č. 2 a stavební připravenost. Když přefiltrovali na prioritu č. 1 a č. 2, 

celkový požadavek přesahoval miliardu Kč. Vybrány tedy byly jen projekty s prioritou 

č. 1, které tvoří oněch 650 milionů Kč. V Zásobníku vznikl nový sloupeček “Soulad s 

plánem rozvoje”, kde jsou na výběr možnosti ANO x NE. Radní Šimral nechává na 

Výboru pro sport a volný čas, jakým způsobem s tím naloží. Odbor může poskytnout 

výtah z Plánu rozvoje, kde je uvedeno, které projekty v Praze z hlediska investic mají 

prioritu. Pan Hübner předložil dva nápady: buď podpořit větší projekt v jeho plné výši, 

nebo uspokojit co největší množství drobných projektů.  

 



Předseda Kubíček uvedl, že to je otázka dalších jednání. Teď vezmeme na vědomí 

informaci o stavu Zásobníku a podobné nápady následně budou projednány na 

politických klubech, až bude Zásobník projektů hotový. 

Pan Růžička vzápětí položil několik otázek ohledně projektů, které budou vyřazeny ze 

seznamu. Doptal se také na to, proč je částka tak obrovská, pokud bylo uplatněno 

kritérium stavební připravenosti. Pan Hübner odpověděl, že odbor vyžadoval doložení 

stavební připravenosti. Částka se týká jak projektů, kde MČ uvádí, že je vyžadováno 

stavební povolení, tak projektů, kde stavební povolení není vyžadováno. Skupina 

rekonstrukcí a revitalizací navíc také tvoří velké číslo.  

Petr Koukal se zeptal, jestli má případné uvádění lživých informací ze strany žadatelů 

nějaké důsledky. Pan Hübner uvedl, že neexistují žádné sankce. Lze pouze vyzvat k 

vrácení dotace. Podobné jednání by ale dle jeho názoru mělo být klasifikováno jako 

pokus o dotační podvod. 

V reakci na to pan Růžička navrhl, že by stálo za to vymyslet systém černých teček u 

žadatelů, kteří neposkytují pravdivé informace. Předseda Kubíček souhlasil a vyzval 

členy k hlasování. 

Usnesení číslo T-VS-0092 

Výbor pro sport a volný čas ZHMP 

1. bere na vědomí 

informaci k dalšímu postupu v rámci tvorby Zásobníku projektů v oblasti rozvoje 

sportovní infrastruktury v hl. m. Praze. 

Přijato jednomyslně, pro: 6, proti: 0, zdržel se: 0 

 

 

 



6. Informace o tiscích v oblasti sportu a volného času, 
projednaných Radou hl. m. Prahy  

Předseda Kubíček představil bod a otevřel rozpravu. Nikdo se nepřihlásil, a tudíž 

předseda rozpravu uzavřel a vyzval členy k hlasování. 

Usnesení číslo T-VS-0093 

Výbor pro sport a volný čas ZHMP 

1. bere na vědomí 

informaci o tiscích v oblasti sportu a volného času, projednaných Radou hl. m. 

Prahy. 

Přijato jednomyslně, pro: 6, proti: 0, zdržel se: 0 

 

7. Různé 

Předseda Kubíček představil bod a otevřel rozpravu. O slovo se přihlásil pan 

Tománek. Zeptal se, jestli se budou zpracovávat odměny pro členy výboru, kteří 

nejsou členy Zastupitelstva HMP. 

 

Předseda Kubíček odvětil, že se bude řešit odměňování osob, které nejsou zastupiteli 

na politických klubech.  

 

Předseda Kubíček s panem Nekolným následně krátce řešili návrh týkající se 

programu “Trenéři do škol”. Dále se neformálně řešila hodinová částka za odměnu 

trenéra. 

 

Předseda Kubíček poděkoval členům výboru a ukončil jednání v 17:05. Další jednání 

výboru proběhne 26. 4. od 16:00. Členům výboru budou včas rozeslány podklady i 

program. 
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